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Protokół Nr XIV/2007 z sesji Rady Miejskiej w Wołominie
 z dnia 29 listopada 2007 roku

Radnych ogółem – 21
Radnych obecnych na sesji – 17

Nieobecni to :  Krzysztof Kozłowsk, Henryka Żabik, Paweł Szczurowski, Andrzej Saulewicz
–  pisemne usprawiedliwienia stanowią załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy quorum (na sali obecnych 17 radnych) prowadzący obrady Przewodniczący
Rady Miejskiej Andrzej Żelezik otworzył XIV sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 29
listopada  2007 roku o godzinie 12.40. 

Pkt 1

Wybór sekretarza obrad.
Do  pełnienia  obowiązków  sekretarza  obrad   wybrany  został  radny  Maciej  Łoś,  w
głosowaniu jawnym za-17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 2
Przewodniczący  odczytał  porządek  obrad  (załącznik  Nr  3).  przesłany  radnym  wraz  z
zawiadomieniem o terminie sesji. 

Przewodniczacy  Rady  odczytał  wniosek  Burmistrza  o  włączenie  do  porzadku  obrad
uchwały w sprawie zmian w budżeci Gminy Wołomin na 2007 rok ( treśc wniosku staowi
załacznik Nr 4 do nn protokołu )  Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji.

Radni  wyrazili  zgpode  na  uzupełnienie  porządku  obrad  o  wnioskowaną  uchwałe  w
głosowaniu jawnym za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Porzadek obrad po zmianach został zaakceptowany przez radnych w dgłosowaniu jawnym
za- 17 głosó, przeciw-0, wstrz.-0

Maciej Łoś – radny
Zaproponował  przewodniczacemu Rady,  by  przy  przygotowywaniu  porzadku  obrad  na
następną sesję, przesunął punkt: “Interpelacje, zapytania i wnioski” radnych przed punkt :”
Podjecie uchwał”

Marek Górski – radny
Był zdania , że należy pozostawić porzadek obrad w dotychczasowym układzie, gdyż po
przesunieciu  punktu  “interpelacj  ...  “  na poczatek sesji,  po zrealizowaniu tego punktu
część radnych opuści obrady, bo nie będą mieli potrzeby być do końca sesji.

Wywiązała  sie  dyskusja  na  ten  temat  czy  należy  zmienic  dotychczas  praktykowaną
kolejność punktów w porzadku obrad.
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Andrzej Żelezik – Przewodniczacy Rady 
Zobowiązał się do omówienia sprawy na komisjach rady. Na pewno punkt “Interpelacje,
zapytania  i  wnioski”  zostanie  przeniesiony  przed  punkt  “Informacje  Przewodniczacego
Rady Miejskiej”. Jednak zdaniem przewodniczacego radni spotykają się głównie po to by
podjąć  ważne  dla  gminy  uchwały.  Sprawy  omawiane  na  początku  sesji  takie  jak
sprawozdania  komisji  i  Burmistrza  są  ważne,  potem podjęcie  uchwał.  Natomist  same
interpelacje  często  wynikają  z  podejmowanych  uchwał  lub  informacji  uzyskanych  od
Burmistrza. Jednak przyjął wniosek radnego Macieja Łosia jako wniosek grupy radnych do
omówienia do kolejnej sesji.

Marek Górski – radny
Z doswiadczenia poprzedniej kadencji wie jak to wyglada gdy punkt “interpelacje i wnioski“
jest na poczatku obrad. Dlatego proponował by dbać najpierw o interes gminy przyjmując
uchwały  wytyczające  kierunki  działania  dla  Burmistrza,  a  potem prowadzić  dyskusje  i
zgłaszać wnioski przez dwie godziny.  Dlatego uważał, że ten punkt jest w dobrym miejscu
porządku obrad tak jak dotychczas. Według radnego nie potrzeba żadnych zmian. Jeżeli
radni  będą  chcieli  przedstawiać  swoje  sprawy to  bęą  mieli  obowiązek  uczestniczyć  w
obradach do końca sesji. 

Pkt 3
Protokół  z  XIII  sesji  został  przyjety  bez uwag w głosowaniu  jawnym za –  17  głosów,
przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 4

Komisja Oświaty-  Jolanta Sawicka -Jurek
Komisja spotkała się dwa razy. Pierwsze spotkanie miało miejsce w Zespole Szkół Nr 1
przy ul.  Sasina 33,  członkowie komisji  wzięli  udział  w akademi  związanej  ze Świętem
Niepodległości . Zapoznano się równiez z warunkami pracy nauczycieli i uczniów. 
Na  drugim  spotkaniu  komisja  zaopiniowała  projekty  uchwał  na  bieżącą  sersję  oraz
zaopiniowała projekt  budzetu gminy na 2008 rok.   Omówiono równieżsprawę  wniosku
Rodzinnych  domów  dziecka  w  sprawie  zwolnienia  ich  wychowanków  z  opłat  w
przedszkolach. 

Komisja Rewizyjna – Jolanta Sawicka-Jurek
Komisja  Rewizyjna  spotkała  sie  między  sesjami  dwa  raazy.  Zakończono  kontrolę
inwestycji budynku komunalnego 
Omówiono również sprawy związane z wnioskami i sargą Pani Bożeny Gryczki. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała treść protokołu z przeprowadzonej kontroli
realizacji inwestycji budowy budynku komunalnego. Treść protokołu stanowi załącznik Nr 5
do niniejszego protokołu. 
Burmistrz nie wnióśł uwag do protokołu. 
W związku z pozytywnymi wynikami kontroli, Komisja Rewizyjna nie sformułowała zaleceń
pokontrolnych.

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Komisja zaopiniowała projekty uchwał oraz rozpoczęłą prace nad opiniowaniem projektu
budżetu na 2008 rok. 
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Komisja Samorzadu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
Komisja zaopiniowała projekty uchwał oraz rozpoczęłą prace nad opiniowaniem projektu
budżetu na 2008 rok. 

Komisja Finansów Gminnych-Zofia Michalik 
Na posiedzeniu Komisji zaopiniowano projekty uchwał na bieżącą sesję

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Alina Czerska
na  posiedzeniu  komisja  zaopiniowała  projekt  budzetu  gminy  na  2008  rok  w  działąch
pomoc społeczna i ochrona zdrowia. 

Komisja Kultury i Sportu – Grzegorz Wajs
Zaopiniowano projekty uchwał oraz projekt budzetu na 2008 r. 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska – Michał Milewski
komisja zaopiniowała projekty uchwał na sesję oraz projekt budżetu gminy na 2008 rok.

Pkt 5
Informację  o  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  z  XIII  sesji  przedstawiła
Sekretarz  Gminy  Marzena  Roszkowska.  Treść  informacji  stanowi  załacznik  Nr  6  do
niniejszego protokołu. 

Pkt 6 
Jerzy Mikulski- Burmistrz Wołomina przedstawił informację o swojej pracy między sesjami
Powiedział, że w okresie sprawozdawczym zakończono prace związane z opracowaniem
projektu budżetu gminy Wołomin na 2008 rok i przekazano go do Regionalnej Izby
Obrachunkowej i radzie miejskiej w Wołominie.
W zakresie Eksploatacji Infrastruktury Gminy:

1) Zakończono prace II etapu konserwacji urządzeń melioracyjnych na terenie miasta
oraz wsi: Majdan, Grabie Nowe, Helenów, Czarna i Duczki,

2) Rozpoczęto konserwację  cieku wodnego Czarna Struga we wsi Leśniakowizna i
Cięciwa,

3) Wykonano nawierzchnię  z tłucznia na ul.  Klonowej w Lipinkach,  na ul. Małej w
Duczkach i na ul. Księżycowej w Zagościńcu, 

4) Wykonano  zatoki  parkingowe  w  ul.  Prądzyńskiego  na  wysokości  Szkoły
Podstawowej nr 5 

5) Wybudowano drugą część parkingu w Duczkach przy szkole podstawowej
6) Wykonywane  są  bieżące  naprawy  nawierzchni  dróg  ziemnych,  żużlowych  i

tłuczniowych 
7) Zakończono akcje zbiórki liści 
8) Usunięto dzikie wysypisko śmieci we wsi Grabie Nowe, gdzie zebrano około 25

kontenerów odpadów, w tym odpady niebezpieczne tj. Eternit, 
2. Z zakresu realizacji inwestycji
Remont Przedszkola Nr 5 przy ul. Broniewskiego
Zaawansowanie ok. 28,6 %
Budowa budynku komunalnego
Wstrzymano  roboty  budowlane  z  uwagi  na  wykorzystanie  środków  finansowych
przeznaczonych na bieżący rok budżetowy w ponad 98 %. 
Budowa sali gimnastycznej, boisk i terenów rekreacyjno – sportowych przy Szkole
Podstawowej Nr 7 w Wołominie ul. Poprzeczna 6 wraz z torem rowerowym
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Zaawansowanie około 5,5 %
Trwają  roboty  budowlane,  zakończono:  roboty  ziemne  –  wykopy  pod  fundamenty,
fundamenty  i  ściany  podziemia.  Postęp  prac  jest  zadawalający  i  zgodny  z
harmonogramem. 
Przebudowa dachu w budynku SP Nr 7 w Wołominie przy ul. Poprzecznej 6
Zaawansowanie około 47,8 %
Zakończono konstrukcję nowego dachu, trwają prace pokrywcze.
Przebudowa dachu w budynku ZS Nr 4 w Wołominie przy ul. 1 Maja 19
Wykonano dokumentację projektowo – kosztorysową, uzyskano pozwolenie na budowę

Program budowy ogólnodostępnych stref przestrzeni publicznej
2. osiedle  „Niepodległości”  -  zawarto  aneks  przedłużający  termin  zakończenia

dokumentacji projektowo – kosztorysowej do 12.12.2007r.
3. Osiedle  „Mariańska”  -  zawarto  aneks  zmieniający  termin  zakończenia

dokumentacji projektowo – kosztorysowej do 30.06.2008r. z uwagi na uzależnienie
przez PWiK zaprojektowanie i  wybudowanie przyłączy kanalizacji  deszczowej od
projektowanej sieci                w ul. Mariańskiej i ul. Wileńskiej w ramach realizacji w
latach 2007 – 2009 inwestycji            pt. „Uporządkowanie gospodarki wodno –
ściekowej  na  terenie  aglomeracji  Wołomin  –  Kobyłka”  przy  udziale  środków  z
Funduszu Spójności UE.

4. Skwer  „Reja”  -  trwają  prace  dotyczące  wykonania  dokumentacji  projektowo  –
kosztorysowej. Termin zakończenia 15.12.2007r.

Remont obiektu przy ul. Wileńskiej 32
Zaawansowanie około 3,3 %
Trwają roboty budowlane: prace demontażowe i rozbiórkowe, instalacyjne, fundamentowe,
podłoża pod posadzki, poziomy instalacji wodno – kanalizacyjnej i kanalizacji deszczowej.
Wykonano fragment parkingu 600 m2 od ul. Przechodniej, którego nawierzchnie zostały
odebrane przez Zamawiającego w dniu 22.11.2007r.
Budowa ulicy Reja
Zaawansowanie około 65 %
Wykonano w części podłączenia do kanalizacji deszczowej, chodnik i ścieżkę rowerową,
warstwę  odsączającą,  podbudowę  dolną  z  kruszywa  i  dwie  warstwy  podbudowy  z
mieszanki mineralno – bitumicznej.
Budowa obiektu SP Zagościniec
Trwa  kontynuacja  budowy:  realizowane  są  prace  stanu  wykończeniowego  oraz
wykonywane jest zagospodarowanie terenu.
Przygotowano postępowanie przetargowe dla pierwszego wyposażenia szkoły.
Przebudowa dachu w budynku ZS Nr 2 w Wołominie przy Al. Armii Krajowej 81 
Wykonawca zgłosił zakończenie robót budowlanych
Rozbudowa monitoringu wizyjnego miasta Wołomin – Etap III
Trwają prace montażowe obejmujące 4 punkty kamerowe w następujących lokalizacjach:
II. kamera K-05 – ul. Lipińska / ul. Przejazd przed ZS Nr 5
III.kamera K-15 – ul. Kościelna 66 (osiedle Niepodległości przy torze rowerowym)
IV.kamera K-18 – ul. 1 Maja przy ZS Nr 4
V. kamera K-20 – ul. Moniuszki / ul. Mickiewicza (Plac 3 Maja)
Odbiór robót ustalono na 18.12.2007r.
Odgazowanie wysypiska odpadów komunalnych w Lipinach Starych
Do 15.11.2007r.  zakończono budowę  instalacji  pozyskania biogazu, wykonano odwierty
i zabudowę studni, sieć gazociągów ssących, gazociągi zbiorcze, stacje zbiorcze biogazu
oraz fundamenty pod stację ssaw i pochodnię.
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Do 30.11.2007r. dostarczone będą stacja ssawy i pochodnia.
Końcowy odbiór całego zadania ustalono na dzień 10.12.2007r.
25.10.2007r. wystąpiono do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej  z  wnioskiem  o  udzielenie  pożyczki  z  przeznaczeniem  na  współfinansowanie
realizacji zadania.
3.Z zakresu Ochrony Środowiska

1) podpisano  umowę  na  realizację  kampanii  informacyjno-edukacyjnej  „Zbierajmy
zużyte  baterie”  -  akcja  skierowana  do  mieszkańców  zabudowy  wielorodzinnej,
osiedli  Niepodległości,  Słoneczna,  Kobyłkowska  i  Lipińska,  obejmująca  m.in.
Dostarczenie do każdego gospodarstwa domowego woreczka wielokrotnego użytku
na zużyte baterie

2) podpisano  umowę  na  przeprowadzenie  inwentaryzacji  drzew  w  pasach  dróg
gminnych:  Sikorskiego,  Mickiewicza,  Traugutta,  Powstańców,  Przyjacielska,
Ogrodowa, Prądzyńskiego i Daszyńskiego

3) podpisano  umowę  na  dostawę  pojemników do  selektywnej  zbiórki  papieru  typu
igloo

4) zakończono  prace  nad  „Programem  usuwania  wyrobów  azbestowych  z  terenu
gminy Wołomin

4. Zamówienia Publiczne
1.  “  Wykonanie dokumentacji  projektowo-kosztorysowej dla potrzeb przebudowy układu
drogowo  -ulicznego  miasta  Wołomin” -  rozstrzygnięte  dnia: 31.  10.  2007  r.  -
wykonawca:  PROJ-BUD  Firma  Projektowo-Budowlana  mgr  inż.  Grażyna  Urban
05-200 Wołomin, ul. Kresowa 18   - kwota brutto: 189 100,00 zł
2.  “  Dostawa  serwera  i  oprogramowania  do  Urzędu  Miejskiego  w  Wołominie”-
rozstrzygnięte  dnia: 15.  11.  2007r.   -  wykonawca:  MIKROBIT  Sp  zo.o.
20-601 Lublin, ul. Zana 39     - kwota brutto: 46 079,40 zł

Trwają prace w Funduszu Spójności. Odbyły się liczne spotkania koordynacyjne zarówno
w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska jak i w Ministerstwie Ochrony Środowiska.
Co  tydzień  odbywa  się  spotkanie  koordynacyjne  tego  funduszu.  Na  dzień  dzisiejszy
postęp prac nad realizacją Funduszu Spójności jest zadowalający. Jedynie rozstrzygnięcia
w czterech obszarach  w których był  rozstrzygany przetarg,  jest  przedmiotem badania
przez Urząd Zamówień Publicznych i do zakończenia tego badania nie można podpisać
umów wykonawczych. 

Burmistrz  poinformował,  ze  został  rozstrzygnięty  konkurs  na  dyrektora  OSiR.  Konkurs
wygrał Pan Krzysztof Gawara i to on objął stanowisko dyrektora OSiR.  Jego zastępcą
został Pan Dabrowski.
Drugi  konkurs  na  Komendanta  Straży  Miejskiej  został  unieważniony  z  uwagi  na
niespełnienie wymogów formalnych przez kandydatów.  

5. SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:
• 4.11 – Inauguracja Uniwersytetu Trzeciego Wieku; Podziękowania dla radnej Zofii

Michalak za zaangażowanie w zainicjowaniu tego ruchu. Obecnie jest 250 osób
zadeklarowanych udziałem w tym przedsięwzięciu.  

• 10.11 – 15-lecie Muzeum im. Zofii i Wacława Nałkowskich;
• 11.11- Obchody Dnia Niepodległości;
• 13-14.11 – Program Lider - spotkania z mieszkańcami;
• 15.11 – spotkanie  gmin w sprawie autobusowej linii nocnej; 
•
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6.  Najistotniejsze  Zarządzenia Burmistrza Wołomina:
• 158/07 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2007 rok;
• 159/07 w sprawie projektu budżetu gminy Wołomin na 2008 rok;
• 160/07 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2007 rok;

Prowadzący obrady Andrzej Żelezik ogłosił 10 min przerwę w obradach

Pkt 7
Podjecie uchwał

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady 
Odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Wołomin. Projekt tej uchwały
został przesłany radnym wraz z zawiadomieniem o terminie sesji . Był opiniowany przez
komisje. 

Emil Wiatrak – Radny. 
Zgłosił  wniosek  o  dokonanie  zmian  w  odczytanym  projekcie  uchwały.  Według  tego
wniosku w § 1 odczytanej uchwały :
- § 5.2 Herb Miasta może być używany wyłącznie w sposób zapewniający należytą cześć i
szacunek.
-  §  5.3.  Burmistrz  Wołomina  może  zakazać  używania  Herbu  Gminy,  jeżeli  podmiot
wykorzystuje Herb w sposób nie zapewniający należytej czci i szacunku, z narażeniem
dobrych  obyczajów  lub  interesu  miasta  na  szkodę.
Powyższa poprawka traktuje  herb  jako  dobro  wspólne  całej  wspólnoty  samorządowej.
Zmiana  zapobiegnie  także  sytuacji  w  której  autorzy  np.  encyklopedii  będą  musieli
występować o zgodę na użycie herbu.

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Burmistrz  był  zdziwiony  zgłoszonymi  wnioskami.  Radny  był  na  dwóch  komisjach  na
których  był  projekt  uchwały  omawiany.  Teraz  wprowadzanie  zmian  wymaga  analiz  i
akceptacji  ze  strony   prawnej  jak  i  organizacyjnej.   Jeżeli  Rada  zechce  uwzględnić
wniosek  radnego  Emila  Wiatraka  i  wprowadzi  zmiany  w  projekcie  to  Burmistrz
zaproponował,  by  uchwałę  przesunąć  na  następną  sesję,  a  on  wycofa  ją  z  porządku
obecnej sesji. Wniosek zmienia zapisy tej uchwały,  co powoduje konieczność omówienia
ich w komisjach. 

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Zgodził się z Burmistrzem. Gdyby wniosek radnego, dotyczył jedynie uzupełnienia zapisów
uchwały to można by było dopuścić te zmiany. Jednak jeżeli mają być zupełnie zmienione
proponowane  dotychczas  zapisy  to  to  już  wymaga  zaopiniowania  przez  komisję  i
prawnika. Zaapelował, by proponowane zmiany były zgłaszane na posiedzeniach komisji. 

Jolanta Sawicka – Jurek – radna
Powiedziała, że ludzie rozumni, starają się zapobiegać zdarzeniom, a nie później ratować
sytuację.  Człowiek rozumny stara się  zapobiegać  powodzi a nie w przypadku powodzi
ratować dopiero dobytek. Ta uchwała o której mowa, ma temu służyć by nie dopiero wtedy
gdy powstaną jakieś kłopoty wynikłe z użycia herbu robić „larum” , tylko należy ustanowić
prawo i zapoznać z nim wszystkich zainteresowanych. 
Sprawa herbu nie jest żadnym novum.  Duże miasta w ten sposób chronią swoje prawa do
herbu. To jest pewnego rodzaju prawo własności. 
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Zdaniem  radnej  wniosek,  który  zgłosił  radny  Emil  Wiatrak  nie  jest  jedynie  poprawką
zapisu, bo on zmienia sens całego zapisu.  W tym wypadku cała procedura powinna być
przeprowadzona od początku. 

Maciej Łoś – radny
Uważał, że skoro są różne głosy w tej sprawie to może warto powtórnie podyskutować na
komisjach.  To nie jest projekt uchwały, który musi być natychmiast podjęty. Dwa lub trzy
tygodnie później nic nie zmienią.

Marek Górski – radny
Nie  chciał  głosować  nad  wnioskiem  radnego  Emila  Wiatraka,  gdyż  nie  dokładnie  go
usłyszał. Gdyby miał go na piśmie to by mógł sobie przeczytać. Zaproponował, by uchwałę
wycofać z porządku obrad. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina
Powiedział,  że jeżeli  rada uznaje zgłoszony przez radnego Emila Wiatraka wniosek za
zasadny, to Burmistrz zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie zmian
w Statucie Gminy.  

Radni  wycofali  z  porządku obrad projekt  uchwały  w sprawie  zmian w Statucie  Gminy
Wołomin  i  skierowali  do  ponownego  przeanalizowania  przez  komisje  Rady  ,  z
uwzględnieniem wniosku radnego Emila Wiatraka , w głosowaniu jawnym za – 14 głosów,
przeciw- 2 głosy, wstrz.- 1 osoba.

Maciej Łoś- radny
Uważał,  że do takich spraw jak promocja, marketing czy przedstawicielstwa handlowe,
które chcą używać znaku danego miasta, dobrym rozwiązaniem jest logo danego miasta.
Przykładem może być oficjalne logo Polski.  By takie logo Wołomina powstało, można by
ogłosić konkurs na opracowanie takiego wzoru. 

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady 
Zwrócił się do radnych, by podczas opiniowania projektów uchwał, swoje wnioski, uwagi
czy wątpliwości  zgłaszali  na posiedzeniach komisji.  Wtedy jest  czas na wprowadzenie
proponowanych zmian czy dodatkowych zapisów w uchwałach. Na sesjach nie trzeba by
było tracić czasu.  

Uchwała  Nr  XIV-184/2007 w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  użytkownikowi
wieczystemu;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XIV-185/2007 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Zagościniec;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
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Obszarów Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XIV-186/2007 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XIV-187/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr XII-163/2007 Rady Miejskiej w
Wołominie z dnia 4.10.2007 r. dot nabycia nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XIV-188/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XIV-189/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XIV-190/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr XLV-109/2006 Rady Miejskiej w
Wołominie  z  dnia  27  czerwca  2006  r.  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat
ponoszonych przez właścicieli  nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów
komunalnych oraz opróżnianie zbiorników  bezodpływowych;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy oraz Komisji Finansów
Gminnych
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XIV-191/2007 w  sprawie  restrukturyzacji  należności  z  tytułu  zobowiązań
podatkowych  Samodzielnego  Zespołu   Publicznych  Zakładów  Opieki  Zdrowotnej  w
Wołominie, stanowiących dochody budżetu gminy Wołomin;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich,  Komisji  Samorządu  i  Zadań  Własnych  Gminy,  Komisji  Finansów
Gminnych oraz Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XIV-192/2007 w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zaciągnięcie  zobowiązań
finansowych na okres przekraczający rok budżetowy;.

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr XIV-193/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2007 rok;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich,  Komisji  Samorządu  i  Zadań  Własnych  Gminy,  Komisji  Finansów
Gminnych, Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia oraz Komisji Oświaty

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Uchwała Nr XIV-194/2007 w sprawie zmiany załączników Nr 3 i Nr 4 do uchwały Nr III-
181/2006 z dnia 18 grudnia 2006 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na
2007 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i  Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Uchwała Nr XIV-195/2007 w sprawie zmiany załączników Nr 5 i Nr 7 i Nr 13 do uchwały
Nr  III-181/2006  z  dnia  18  grudnia  2006  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Gminy
Wołomin na 2007 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich i  Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba
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Uchwała Nr XIV-196/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2007 rok;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały. 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i
Obszarów Wiejskich, Komisji Finansów Gminnych i Komisji Oświaty

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XIV-197/2007 w  sprawie  programu  współpracy  Gminy  Wołomin  z
organizacjami pozarządowymi na rok 2008;

Uzasadnienie do projektu uchwały zostało załączone do oryginału uchwały
Projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisje  Samorządu  i  Zadań
Własnych Gminy i Komisję Kultury i Sportu.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 8
Zajęcie stanowiska w sprawie wniosków Pani Bożeny Gryczka

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Przypomniał, że Rada Miejska zleciła Komisji Rewizyjnej zajęcie się sprawą , wyjaśnienie i
przygotowanie stanowiska dla Rady.  O wyjaśnienie sprawy został  poproszony również
Burmistrz. ( z wyjaśnieniami tymi radni zostali zapoznani ) 

Jolanta Sawicka – Jurek – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Przedstawiła stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wniosków i skargi
Pani Bożeny i Haliny Gryczka. Treść odczytanego stanowiska stanowi załącznik Nr 7 do
niniejszego protokołu. 
Komisja  Rewizyjna wnioskowała do Rady Miejskiej  o  rozpatrzenie  skargi  Pani  Bożeny
gryczka zgodnie z przedstawionym stanowiskiem. W zakresie wniosku o uchwalenie planu
miejscowego  zagospodarowania  przestrzennego  skierowanie  sprawy  do  Komisji
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Rada  Miejska  jednogłośnie  przyjęła  stanowisko  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  i
postanowiła  zlecić  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i  Obszarów  Wiejskich
przygotowanie  stanowiska  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Wołomin  do  rozpoczęcia
procedury uchwalania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu
Osiedla Duczkowska w Nowych Lipinach. 
Rozpatrując  skargę  Pani  Bożeny  Gryczka  na  bezczynność  Burmistrza  Wołomina  w
sprawie przystąpienia do uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu
osiedla  Duczkowska  i  urządzenia  dojazdu  do  nieruchomości  stanowiącej  własność
skarżącej,  Rada  Miejska   w  Wołominie  po  zapoznaniu  się  ze  stanowiskiem  Komisji
Rewizyjnej, postanowiła uznać skargę za niezasadną podejmując 
Uchwałę  Nr  XIV-198/2007 w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  bezczynność  Burmistrza
Wołomina;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -17 głosów, przeciw-0, wstrz-0
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Pkt 9
Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
-  Poinformował  radnych,  że  Wojewoda  Mazowiecki  wystąpił  do  Wojewódzkiego  Sadu
Administracyjnego w Warszawie o stwierdzenie nieważności uchwały Nr XXXV-16/2002
Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 21 lutego 2002 roku w sprawie ustale4nia wysokości
finansowania inwestycji realizowanych przy udziale środków społecznych oraz ustalenia
maksymalnej kwoty udziału przypadającego na jednego członka Społecznego Komitetu w
2002 r oraz § 1 ust 1 i 2 uchwały Nr XXXV-17/2002 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 21
lutego 2002 roku w sprawie pobierania jednorazowej opłaty za podłączenie do sieci wodno
– kanalizacyjnej oraz wstrzymanie wykonywania w/w uchwał. 
-  Przekazał  informację,  że  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  w  Warszawie  pozytywnie
zaopiniowała możliwość spłaty przez Gminę Wołomin pożyczki w wysokości 750 000 zł z
przeznaczeniem  na  zadanie  pn.  „Odgazowanie  wysypiska  odpadów  komunalnych  w
Starych Lipinach” oraz kredytu w wysokości 5 000 000 zł. z przeznaczeniem na pokrycie
planowanego deficytu budżetu 2007 r. gminy Wołomin.
-Przewodniczący  poinformował  również,  że  Naczelnik  Urzędu  Skarbowego  dokonał
analizy oświadczeń majątkowych radnych.  Każdy radny może zapoznać się z uwagami
dotyczącymi jego oświadczenia.  Jednak zdaniem Przewodniczego  Urząd Skarbowy żąda
od radnych umieszczania w oświadczeniach majątkowych informacji o których nie mówi
ustawowy wzór oświadczenia. Postara się to wyjaśnić na jakiej podstawie.
-Poprosił  radnych  o  odbieranie  od  niego  powiadomień  Wojewody  Mazowieckiego  o
obowiązku złożenia oświadczeń lustracyjnych.

Pkt 10
Interpelacje, zapytania i wnioski
 Andrzej Żelezik - Przewodniczący Rady 
Odczytał interpelację grupy radnych w sprawie formy przygotowywania projektów uchwał
Rady Miejskiej  w sprawie zmian w budżecie gminy (  treść  stanowi  załącznik  Nr  8 do
niniejszego protokołu ) oraz odpowiedź Burmistrza w sprawie ( stanowi ona załącznik Nr 9
do niniejszego protokołu. )

Emil Wiatrak – radny
Poprosił  o  rozwiniecie  odpowiedzi  Burmistrza  w  zakresie  dodatkowych  kolumn  na
projektach uchwał budżetowych tzn. Plan przed zmianą i plan po zmianach. Uważał ze w
udzielonej przez Burmistrza odpowiedzi jest na ten temat niewystarczająco informacji. 

Anita Grabowska – Skarbnik Gminy Wołomin
Wyjaśniła, ze zasady techniki uchwałodawczej określają jak wprowadza sie jakieś zmiany,
w  tym  przypadku  uwidacznia  się  konkretną  kwotę,  a  nie  dokonuje  się  jakiejś  analizy
wstecz  dotycząca  tego  budżetu.  Skarbnik  Gminy  na  posiedzeniach  komisji  udziela
informacji.  Na zadawane pytania odpowiada. Oprócz tego program w jakim sporządzane
są projekty uchwał nie przewiduje dodatkowych kolumn. Wprowadzenie tego wiązałoby sie
z  wykonywaniem dodatkowych analiz  dla  radnych.  Jak  radni  mogli  zauważyć  ostatnia
uchwała w sprawie zmian w budżecie miała 12 stron. Gdyby do tego dodać dodatkowe
kolumny  to  uchwała  byłaby  w  formie  książki.   Uzasadnienia  są  pisane  obszernie,
wskazane są pisma na podstawie których dokonuje się zmian. Pisma te są do wglądu u
skarbnika. Planuje się,  by z czasem uchwały do Regionalnej Izby Obrachunkowej były
przekazywane tylko w formie elektronicznej. Gmina będzie zobowiązana do formy budżetu
i jego zmian zgodnie z programem przekazanym przez RIO. 
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Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Jednoznacznie  powiedział,  że  w  projektach  przygotowywanych  uchwał  nie  będzie
dodatkowych  kolumn.   Jest  to  związane  z  tym,  że  jest  zalecana  pewna  forma
przygotowywania uchwał  i  jest to formuła przyjęta i  zalecana przez RIO. Jednocześnie
oświadczył,  że wszelkie informacje, jakie są  radnym niezbędne będą  im udostępniane.
Prosił tylko aby radni występowali o takie informacje w stosownym czasie. 
Korzystając  z  obecności  wszystkich  radnych  poprosił,  aby  o  pewnych  sprawach  nie
rozmawiać  w  obecności  prasy.  Wszystkie  dane  i  informacje  są  do  dyspozycji  rady.
Gospodarka  finansowa  gminy  jest  prowadzona  w  sposób  jawny  z  dostępnością  do
wszystkich dokumentów.  Jednak z przykrością Burmistrz dowiedział się,  przed oficjalnym
wystąpieniem radnych,  z komunikatów prasowych o złej współpracy burmistrza z radą. Z
tym Burmistrz sie nie zgadza. Dlatego prosił aby wszyscy poważnie się traktowali a nie
wywoływali  niepotrzebnych  sensacji.   Publikowanie  informacji  przed  udzieleniem
stosownych  wyjaśnień  jest  sztucznym  stwarzaniem  sensacji.   Nigdy  nie  odmówił
udzielania informacji. Ale do tego jest stosowna forma i miejsce i nie są to łamy prasy. 

Marek Górski – radny 
Również prosił radnych by uczestniczyli w posiedzeniach Komisji Rady . W spotkaniach
tych uczestniczą pracownicy merytoryczni urzędu, Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Gminy.
Udzielają  informacji  na  każde  zadane  pytanie.  Nie  zdarzyło  się  jeszcze  by  radni  nie
uzyskali potrzebnych do podjęcia decyzji informacji.  Można tam zgłaszać wnioski i różne
uwagi Jest również czas na dodatkowe wyjaśnieni lub wprowadzanie dodatkowych zmian
w przedkładanych projektach uchwał.  

Pkt 10
Sprawy bieżące

Przewodniczący Rady Andrzej Żelezik poinformował , że kolejna sesja tj,.sesja budżetowa
jest  zaplanowana  na  dzień  19  grudnia  na  godz.  14.00.  Obecnie  trwa  procedura
opiniowania przedłożonego przez Burmistrza projektu. Komisje nad nim procedują. W dniu
7  grudnia  odbędzie  się  posiedzenie  Komisji  Finansów gminnych,  która  zakończy  całą
procedurę opiniowania. 

Krzysztof Gawkowski – radny
Zapytał, co się dzieje z gruzem, który miał być zbierany na wysypisku, tam kruszony w
celu wysypywania go na drogi. Ile tego gruzu było i gdzie się go aktualnie trzyma. 

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza Wołomina
Poinformował,  że  gruz  jest  przyjmowany  na  wysypisku,  gdzie  jest  kruszony  przez
specjalnie do tego celu wynajętą kruszarkę. Do tej pory zostały utwardzone nim 3 drogi
min.  ul.  Majdańska w Duczkach.  Pozostały gruz i  kolejny  przywożony w zimie  będzie
służył  jako podbudowa pod drogi bitumiczne planowane do realizacji na wiosnę. Należy
jednak zauważyć, iż gruz ten nie nadaje sie jako utwardzacz samoistny. Wymaga dodania
materiału klinującego w postaci „aleksandra”

Emil Wiatrak – radny
Powrócił  ze  swoim  pytaniem  w  sprawie  porozumienia  dot.  nocnej  komunikacji
autobusowej.
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Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza Wołomina
Wyjaśnił, że został do uzgodnienia jeszcze jeden przystanek na ul. Al. Niepodległości. Jest
to droga wojewódzka i  wymaga to uzgodnień  z policją  i  Mazowieckim Zarządem dróg
wojewódzkich w Warszawie.  Odbyły się  spotkania z przedstawicielami gmin Zielonka i
Kobyłka. W najbliższym czasie zostanie ustalony procentowy udział w kosztach każdej ze
stron. Uruchomienie linii planowane jest od stycznia 2008 roku. 

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żelezik
zamknął XIV sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 29 listopada 2007 roku o godz.
16.15.
Wszystkie podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralna część niniejszego
protokołu. 

Protokołowała                                       Sekretarz

Grażyna Płaneta                                  Maciej Łoś
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